
Distrikt Himmerland har a�oldt årsmødet 2023 i Skalpavillonen ved Nibe. Der var mødt 60 medlemmer fra 
distriktets klubber. Mødet blev afviklet i god ro og orden, men stadigvæk må vi konstatere, at der ikke er 
kommet noget bud på, hvem vi skal have som DGE. Den nuværende distriktledelse har givet �lsagn om at 
de fortsæter et år mere, hvis det så ikke lykkes og få ledelsesposterne besat, vil det blive overladt �l 
regionen og finde ud af, hvad man så agter at gøre. med en festmiddag og lidt Underholdning. Det er 
distriktledelsen opfatelse at man gerne vil det sociale, hvilket også har en meget stor betydning, men det 
løser ikke ledelsesproblemet, hvis man fortsat skal have distrikter. 


